
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 31. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 643
Vil ministeren kommentere på artiklerne "tohjulede våben" og "hurtigere end geparder": 
Nu viser det sig, at politiets milliondyre motorcykler er farlige at køre på”, Avisendan
mark.dk, den 31. januar 2024 om problemerne med politiets motorcykler, herunder hvor
dan man har sikret sig, at disse køretøjer svarer til de krav og behov, politiet har? Vil 
ministeren desuden redegøre for, om man har foretaget tests bl.a. af dækudfordringerne 
forud for indkøbet samt hvilke muligheder, politiet har for at komme ud af aftalen, såfremt 
Ducati ikke har leveret det forventede? Vil ministeren endelig også redegøre for, om 
der er en forventet tidsplan i forhold til, hvornår motorcyklerne kan køre sikkert uden 
fartbegrænsninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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